
                            

  

Koulurauhan julistus 2024 

selkokielellä 
Tänään 28.8.2024 julistetaan koulurauha  
kaikille Suomen koululaisille, päiväkotilapsille 
ja opiskelijoille. 
 

Koulussa et ole yksin 

Koulurauha julistetaan joka vuosi, 
ja julistuksella on joka vuosi uusi teema eli aihe. 
Tänä vuonna teema on:  
”Et ole yksin.” 
 
Jokainen tarvitsee kaverin, 
jonka kanssa voi jakaa ilot ja surut. 
Koulussa ketään ei saa jättää yksin. 
Ole ystävällinen kaikille  
ja ota kaikki mukaan. 
 

Kiusaaminen on aina väärin 
Koulussa ei saa kiusata ketään. 
Jos ihmistä kiusataan, 
hänestä voi tulla yksinäinen. 
Hänelle voi tulla paha mieli 
koko loppuelämän ajaksi. 
 
Jos kiusaat toisia, lopeta heti. 
Kiusaaminen on aina väärin, 
ja joskus se voi olla rikos. 
Jos huomaat kiusaamista, 
kerro siitä aikuiselle. 
On hienoa puolustaa ihmistä, 
jota kiusataan! 
 

Koulurauha tehdään yhdessä 

Koulurauha tarkoittaa monia asioita. 
Koulurauha on esimerkiksi sitä, 
että kukaan ei ole yksin 
ja kaikilla on turvallinen olo koulussa. 
Me kaikki voimme vaikuttaa siihen, 
että koulussa on hyvä olla. 
 
Mukavaa kouluvuotta kaikille! 
 


